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Het meinummer van Read 
 
Een nieuwe lente, een nieuw geluid… en mede daardoor hoorde u 
voor deze keer een wat zachtere plof toen dit nummer van Read op 
uw deurmat viel. 
 
Er is een verandering geweest qua bestuursleden en hierover vindt 
u meer in deze Read. Ook willen deze nieuwe bestuursleden zich 
graag aan u voorstellen.  
 
We hopen dat u in de Heerenveense Courant onze advertentie heeft 
gezien en ook hierover vindt u meer informatie: 1 mei, de 
internationale dag van de arbeid. En een trouw lid werd in het 
zonnetje gezet: een speld voor maar liefst 50 jaar lidmaatschap. 
 

Roelof Liemburg  
Anneke Mobron 

 
 



Aankondiging ledenvergadering 24 juni 
  
Zoals u in dit nummer kunt zien, staat die nogal in het teken van de 
wisseling van een deel van het bestuur. Deze wisseling, gelukkig 
vonden we snel nieuwe bestuursleden, heeft even tot vertraging in 
de voorbereiding van de verkiezingen voor de raad van 2022 geleid. 
Sommige dingen moeten nou eenmaal doorgaan volgens de 
reglementen van onze partij en we zijn dan ook blij dat de nieuwe 
bestuursleden vol vaart zijn ingestapt in het lopende proces van het 
bestuur van de afdeling. Maar………zij moeten nog wel benoemd 
worden door de leden. Bovendien moet er in juni ook een 
profielschets van de nieuwe gemeenteraad vastgesteld worden.  
Met de versnellende versoepeling van de coronamaatregelen is het 
misschien mogelijk een echte vergadering te houden, maar we 
houden er rekening mee dat dat niet kan en dat het online moet 
gebeuren. Er zullen misschien leden zijn, die niet beschikken over 
een pc, of het lastig vinden om zoiets te doen: voor deze éne keer 
hoop ik dat zij ergens anders een plekje en hulp kunnen vinden om 
achter een scherm te mogen zitten en deel te nemen aan de 
vergadering. Want uw inbreng blijft belangrijk. Er komt ook nog een 
officiële uitnodiging natuurlijk. 
 

DUS 24 JUNI. In uw agenda…. 
 

Hartelijke groet, voor allen, Frans Bouwers, voorzitter. 

 
 
  



Wisseling bestuursleden 
 
Naar aanleiding van de ledenbrief van het bestuur, over het 
aftreden van Doede Pool als secretaris en Jochem Liemburg als lid 
van het bestuur, heeft een aantal leden aanvullende vragen gesteld. 
De brief aan de leden is in nauw overleg met Doede Pool tot stand 
gekomen en beknopt gehouden. Als toelichting daarop nog het 
volgende: de directe aanleiding voor het aftreden was een verschil 
van inzicht over de manier waarop de afdeling, inclusief de fractie, 
naar buiten moest treden, met name via social media.  Daarvoor 
heeft het bestuur een beleidslijn vastgesteld, die in principe ook de 
fractie geldt. De fractie is echter zelf en rechtstreeks gekozen door 
de kiezer en heeft ook een eigen communicatieplicht naar de 
achterban. Dat kan lopen via de website van de afdeling, maar hoeft 
niet altijd vooraf de instemming te hebben van het hele bestuur.  De 
twee afgetreden leden van het bestuur waren het daarmee niet 
eens. Het snelle aftreden van de betrokken leden maakte het ook 
onmogelijk om het gesprek erover aan te gaan. Het was uiteindelijk 
een verschil in visie, waarbij een politieke omgeving ook anders 
werkt dan het bedrijfsleven. Het is jammer, maar het kan gebeuren.  
Wel zijn wij de beide bestuursleden erkentelijk voor hun inzet, om 
de afdeling beter te laten functioneren. Aan de structurering van de 
afdeling hebben beiden, maar vooral Doede Pool een belangrijke 
bijdrage geleverd. Daar kunnen we mee voort. 
 
Ondertussen zijn er drie leden gevonden, die het gat willen 
opvullen. Afgelopen donderdag zijn Anneke Moobron uit Bontebok, 
Lummie Fokkema uit Nes en Roelof Liemburg (geen familie van) uit 
Mildam bereid gevonden het bestuur te versterken. Zodra er een 
ledenvergadering mogelijk is, zullen we hun benoeming laten 
goedkeuren.  Met Pieter de Haan, Carlos de Mattos Fernandes en 
ondergetekende bestaat het bestuur nu uit 6 personen.  
 

Frans Bouwers 

 



Nieuwe bestuursleden 
 
 Toen de aanhang van Pim Fortuin groeide, werd 
ik lid van de PvdA. Ik vond al heel lang dat de 
linkse partijen een realistisch mens- en 
maatschappijbeeld hebben.  Dat paste bij mijn 
opvattingen, dus sloot ik me aan. In 1984 was ik 
klaar met mijn studie in Leeuwarden en zocht 

een baan als docente Nederlands en/of Geschiedenis.  Het was crisis 
(de kabinetten Lubbers) en ik pakte aan wat er was: 12-uren 
contract bij een schoenenzaak (Leeuwarden), uitzendwerk typiste, 
en 4 uren docente Nederlands mbo. 
 
Een paar avonden per week gaf ik als vrijwilliger les in Nederlands 
aan jonge volwassenen (Marokkanen) Het was een kwestie van ’s 
ochtends wakker worden: welke dag is het?  Maandag? Ok dan geef 
ik eerst 2 uren les en daarna naar de winkel. Gelukkig was het jaar 
daarna wel plek in het onderwijs. (En het onderwijs aan 
anderstaligen werd ook beter geregeld en betaalde krachten 
verzorgden de lessen.) 
 
In ’98 verhuisden we (man en ik en onze 2 kinderen) naar Bontebok.  
We werkten beiden aan het mbo. Vier jaar ben ik voorzitter van 
Plaatselijk Belang Bontebok geweest en zo had ik contact met 
“oude” bekenden van de PvdA. Het lijntje bleef. In februari jl. ben ik 
met vervroegd pensioen gegaan en werd onlangs gebeld door Frans 
Bouwers. Ik wil in het bestuur graag meewerken aan communicatie 
met de leden en o.a. werkzaamheden voor de 
gemeenteraadsverkiezingen.  
 

 
 
 
Anneke Mobron 

 
 



Tegelijk met een aantal leuke collega-
bestuurders ben ik sinds april lid van het 
afdelingsbestuur van Heerenveen. Dit is een 
stap in de voor mij nieuwe wereld van de 
gemeentepolitiek waar ik tot nu toe veel plezier 
in heb. Gelukkig heb ik veel steun aan de 

zittende collega’s, die me veel uitleggen en soms even helpen bij 
mijn taken. Voorlopig zal ik me vooral bezighouden met 
communicatietaken. Zo zag u misschien al de advertentie die we als 
bestuur geplaatst hebben in het kader van 1 mei.  
 
Ik ben Lummie Fokkema (61 jaar) en ik ben werkzaam bij 
Keunstwurk, de provinciale steun-organisatie voor Amateurkunst, 
Cultuureducatie en Stipe. Ik ben adviseur bij het Stipe adviesloket 
waar ik cultuurinitiatieven en culturele professionals help met de 
financiering en planvorming. Verder ben ik bestuurslid van De Haan 
Maakt, een kleine stichting die theater en prangende 
maatschappelijke onderwerpen verbindt in mooie theatrale 
projecten. En in mijn woonplaats Nes, ben ik ook nog bestuurslid 
van de beheersstichting van een klein kloosterpad van de Duitse 
Orde. 
 
Vanuit ons huis/tuin in Nes kunnen we heerlijk het water op varen 
met onze sloep. Dit doe ik graag samen met Meine, mijn man. Onze 
beide zonen van 28 en 30 jaar staan inmiddels op eigen benen en 
wonen in Groningen en Lissabon.  
 
Ik hoop me in de komende jaren in te zetten voor de PvdA in 
Heerenveen. 

 
Lummie Fokkema 

 
    
 
  



Ik ben Roelof Liemburg en ik ben geboren op 2 
september 1955 in Drachten geboren als jongste 
van een gezin met vier kinderen. Behalve de 
eerste tien dagen van mijn leven ben ik in 
Gorredijk opgegroeid. Na het vervullen van de 
militaire dienstplicht ben ik in 1980 benoemd als 

wat toen nog onderwijzer heette in Damwoude. Vanaf het jaar 2000 
werk ik, nu als leraar, in basisschool It Skriuwboerd in 
Surhuisterveen: de laatste jaren in groep 8. 
 
Mijn vrouw heet Jeltje Zoet en, hoe zou het ook anders kunnen, zij is 
ook werkzaam als leerkracht in het basisonderwijs. Zij is geboren en 
getogen Mildamster en inmiddels wonen we alweer zo’n 35 jaar in 
het huis waar vroeger haar pake en beppe woonden. We hebben 
drie kinderen, Dirk Jan, Arjen en Jelte, die het verantwoord achtten 
dat wij achterbleven met een hond en twee konijnen en dus 
inmiddels het ouderlijk huis hebben verlaten. 
 
In het gezin waar ik opgroeide werd weinig over politiek gesproken 
en hoewel mijn moeder 102 jaar oud is geworden heb ik nooit 
geweten op welke partij er werd gestemd bij verkiezingen, maar 
gezien de wijze waarop mijn ouders (en hun ouders) in het leven 
stonden kan ik er wel naar raden. Heel goed herinner ik mij dat er 
geen verkiezing werd overgeslagen en dat de gang naar de stembus 
voldoende reden was om de zondagse kleren aan te trekken en de 
klompen te verruilen voor schoenen. En de kinderen gingen altijd 
mee; een traditie die ook wij hebben voortgezet. 
 
Toen ik onlangs werd benaderd om zitting te nemen in het bestuur 
van de PvdA heb ik na 5 tellen aarzeling (het kunnen er ook 10 zijn 
geweest) toegestemd. Ik had me al voorgenomen om na mijn 
pensionering volgend jaar actiever te worden in het maatschappelijk 
leven en om alvast wat op te warmen kan een jaartje eerder geen 
kwaad. Als meester heeft het mij altijd de meeste voldoening 
gegeven om er te zijn voor kinderen die het niet gemakkelijk hebben 
in hun prille leven en om er alles aan te doen om ervoor te zorgen 



dat zij alle mogelijkheden krijgen om een goed leven tegemoet te 
gaan. Met dezelfde instelling hoop ik mij verdienstelijk te kunnen 
maken voor onze partij. 
 

Roelof Liemburg 

 
 
1 mei 
 
Dag van de Arbeid. Voor een achturige werkdag. Voor betere 
omstandigheden. Voor de vrede. 
 
Al voor de 131ste keer sinds die eerste van 1890, bedacht door de 
Amerikaanse AFL (American Federation of Labour) en in 1889 
vastgesteld door de Tweede Internationale. Begonnen als 
internationale strijddag nu, gemangeld door mislukte en als 
socialistisch of communistisch vermomde regimes, verarmd tot een 
maar niet feestelijk willen wordende gedenkdag waarop nostalgie 
de boventoon voert. 
 
Natuurlijk, het is niet allemaal voor niets geweest. Een achturige 
werkdag is doorgaans in veel landen een geaccepteerd feit voor een 
voltijdsbaan. In de welvaartseconomie zijn de 
arbeidsomstandigheden onmiskenbaar veranderd en verbeterd. En 
in onze ‘westerse’ regio is de laatste oorlog alweer (en gelukkig) 
meer dan 75 jaar geleden. 
 
Maar, met alle respect voor diegenen voor wie het achterliggende 
gedachtegoed van ‘de dag van de arbeid’ leidraad is of is geweest, 
dat was het dan ook wel zo’n beetje. Waar we ons de afgelopen 
decennia telkens drukker hebben gemaakt (of laten maken) over de 
greep van de criminele en georganiseerde onderwereld op ons 
dagelijks bestaan, heeft de roofzuchtige financiële economie het zo 
langzamerhand schier onmogelijk gemaakt om de bredere idealen 
uit dat gedachtegoed überhaupt een kans te geven. Waar de 



‘normale’ economie zichtbaar, tastbaar of proefbaar in ieder geval 
iets bijdraagt aan samenlevingen, wordt die in geld uit te drukken 
waarde door de financiële sector, als ware het een zwart gat, 
opgezogen. Met nauwelijks kans op een ongeschonden terugkeer in 
die gewone economie. De onloochenbare scheefgroei tussen arm en 
rijk, tussen waarde creatie en macht concentratie, tussen solidariteit 
en individualiteit is in belangrijke mate een gevolg van 
onbeheersbare, oncontroleerbare en onstilbare geldhonger bij hen 
die die honger zelden aan den lijve moeten ondergaan. Er is niet 
veel mis met individueel succes en navenant financiële rijkdom. En 
natuurlijk is filantropie voor ngo’s en andere maatschappelijke 
organisaties essentieel. Net als voor de medewerker of 
dienstverlener die met een onwerkelijk hoog aandoende extra fooi 
of beloning de gulle gever god waant. De scheefgroei wordt 
misschien zichtbaar met wat de rijken met hun geld doen, maar 
wordt veroorzaakt door de manier waarop ze die rijkdom tot stand 
wisten te brengen. Want hoe je het ook wendt of keert, die rijkdom 
is volledig betaald door hen die al ruim vóór en ná 1890 hoopten op, 
geloofden in of smachtten naar een betere wereld. 
We zijn niet terug bij af. We zijn nog niet eens in de buurt bij ‘start’. 
En toch wordt het weer 1 mei… 
 

Doede Pool, Heerenveen 



Mevrouw Visser 50 jaar lid 
 
 In het jaar dat de PvdA 75 wordt is mevrouw 
Visser uit de Pier Panderstraat in Heerenveen dat 
ook. En bovendien is zij dit jaar 50 jaar lid van de 
Partij van de Arbeid. Liever hadden we haar het 
bijbehorende speldje uitgereikt tijdens een 
ledenvergadering, met de bijbehorende 

woorden van waardering. Maar een ledenvergadering is voorlopig 
nog niet in aantocht, dus mocht ik haar het speldje persoonlijk thuis, 
overhandigen. Ze heeft het zelf moeten opspelden, maar, zoals u op 
de foto ziet, deed ze dat met plezier.  
 
-Mevrouw Visser is afkomstig uit Noord-Friesland, maar woont al 
jaren in Heerenveen. Begonnen als kapster, kwam ze in Heerenveen 
in de zorg terecht en heeft lang in Coornhertstate gewerkt. Ze heeft 
gezien hoe betaald, noodzakelijk, werk in de zorg werd vervangen 
door vrijwilligerswerk en hoe moeilijk het is in de zorg redelijk 
betaald werk te krijgen.  Ze heeft problemen met dat soort 
vrijwilligerswerk. Je moet wel klaarstaan op oproepbasis, maar krijgt 
er niet voor betaald. Het geeft weer eens aan wat er scheefgegroeid 
is in onze samenleving.  Wat op die vragen volgde was een levendig 
gesprek over actuele ontwikkelingen in de samenleving, vervlochten 
met verhalen uit onze levensloop. Mevrouw Visser trekt er met haar 
camper(-tje) graag op uit, ook nu ze alleen is nadat haar man 3 jaar 
geleden overleed. Ze woont in een vrijwel nieuw huis, waar ze ook 
woonde toen het nog oud was: de woningbouwcorporatie heeft 
vervangende nieuwbouw gerealiseerd. Mooi werk van de 
corporatie. Volkshuisvesting zoals het moet. Respect voor het 
verleden, comfort van het heden en betaalbaar. Mevrouw Visser 
woont er graag. Iets kleiner wonen? Zou kunnen, maar vind maar 
eens iets leuks… 
 

Frans Bouwers 




